

Bulletin

Musical Instrument Collection in Support of Ottawa Public Library Lending Program Sun Life Financial Centre

Sun Life Financial believes arts and culture should be celebrated within our communities and made available to everyone, regardless of their means.

Ottawa residents will now be able to borrow musical instruments from two Ottawa Public Library branches, courtesy of the Sun Life Financial Musical Instrument Lending Library program – the first of its kind in the region. This innovative program, available at the Ottawa Public Library's Main and CentrepoinTE branches, gives anyone with a valid library card the opportunity to borrow a variety of musical instruments. Ottawa is the sixth city in Canada to be part of this ground-breaking program.

A donation of \$140,000 to the Ottawa Public Library will be made by Sun Life Financial to fund the program's operating costs. In addition to donating 150 instruments including guitars, banjos, mandolins, ukuleles, violins, drums and portable keyboards, a series of videos have been created to assist with the use, care and enjoyment of the instruments. Whether you're a beginner picking up an instrument for the first time or a seasoned musician, the program is designed for anyone looking to explore the world of music.

Should you wish to donate a new or used musical instrument simply place it in the collection bin located in the Atrium of Sun Life Financial Centre, between November 14 – November 24, 2017.

For additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613.236.6452.

Lori Anne Sauv -Keefe
PROPERTY MANAGER

November 14, 2017

Bulletin

Collection d'instruments de musique à l'appui du programme de prêts de la Bibliothèque publique d'Ottawa Centre Financière Sun Life

La Financière Sun Life croit qu'il faut promouvoir les arts et la culture au sein de nos collectivités et les rendre accessibles à chacun, quelle que soit sa situation financière. Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Les résidents de la région d'Ottawa pourront désormais emprunter des instruments de musique auprès de deux succursales de la Bibliothèque publique d'Ottawa grâce au Programme de prêt d'instruments de musique en bibliothèques — Financière Sun Life, le premier du genre dans la région. Ce programme novateur, proposé aux succursales Centrale et CentrepoinTE de la Bibliothèque publique d'Ottawa, donne à tout détenteur d'une carte de bibliothèque valide la possibilité d'emprunter divers types d'instruments de musique. Ottawa est la sixième ville au Canada à prendre part à ce projet sans précédent.

La Financière Sun Life fait aussi un don de 140 000 \$ à la Bibliothèque publique d'Ottawa pour financer le programme. En plus d'offrir 150 instruments, comme des guitares, des banjos, des mandolines, des ukulélés, des violons, des tambours et des claviers portatifs, la Financière Sun Life a produit une série de vidéos qui expliquent comment utiliser, prendre soin et tirer le meilleur parti des instruments offerts. Que l'on soit un musicien accompli ou un débutant qui fait l'apprentissage d'un instrument, le programme est conçu pour permettre à tous d'explorer le monde de la musique.

Si vous souhaitez faire don d'un instrument de musique neuf ou d'occasion, placez-le simplement dans la boîte de collection située dans l'Atrium du Centre Financière Sun Life, entre le 14 novembre et le 24 novembre 2017.

Pour toute information supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613.236.6452.

Lori Anne Sauv -Keefe
GESTIONNAIRE IMMOBILIER

Le 14 novembre 2017